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    Jana Ehrenberger - Werkschau 



Exhibition: 
JAN 14 - FEB 26, 2022


Location: 
Jan Arnold Gallery, MQ, Q21 Showrooms, Museumsplatz 1, 1070 Vienna


Stets mit einem gesellschaftskritischen Augenzwinkern setzt sie sich mit dem Alltag und der weiblichen Perspektive als Malerin auseinander. Ihre Bilder sind von dem Übergang zwischen Traum und Realität, sowie abstrakt und konkret geprägt und zeigen Figuren und Objekte in sich überlappenden Räumen und Zeiten. Die in Wien lebende Künstlerin Jana Ehrenberger studierte Malerei, experimentellen Animationsfilm und Tapisserie bei Prof.Ch.L. Attersee an der Universität für Angewandte Kunst in Wien.




Always with a socio-critical wink, she deals with everyday life and the female perspective as a painter. Her paintings are characterised by the transition between dream and reality, as well as abstract and concrete, and show figures and objects in overlapping spaces and times. Vienna-based artist Jana Ehrenberger studied painting, experimental animation film and tapestry with Prof.Ch.L. Attersee at the University of Applied Arts in Vienna.




Artists Website
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    Joseph Rudolf - Mixed Media



Vernissage: 
NOV 5, 2021, 7-9pm


Exhibition: 
NOV 6 - 30, 2021 EXTENDED until JAN 9, 2022


Location: 
Jan Arnold Gallery, MQ, Q21 Showrooms, Museumsplatz 1, 1070 Vienna


Öffnungszeiten im Rahmen der Vienna Art Week 2021

Fr., 12.11.2021, 17-19 Uhr

Midissage: Do., 18.11.2021, 18-20 Uhr

Das Material, die Zeit. Der Ort, die Vermischung.

Die Unklarheit, das Spiel, die Referenz.

Die Anordnung, das Werk, der Raum, das Bild – Mixed Media




Opening hours during Vienna Art Week 2021

Fr., NOV 12, 2021, 5-7pm

Midissage: Thu., NOV 18, 2021, 6-8pm

The material, the time. The place, the mixture.

The ambiguity, the play, the reference.

The arrangement, the work, the space, the image - Mixed Media




Artists Website
Artists Instagram
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    Sebastian Kelemer - Donaukanaltriebe



Vernissage: 
SEP 16 2021, 7pm


Exhibition: 
SEP 17 - OKT 17 2021


Location: 
Jan Arnold Gallery, MQ, Q21 Showrooms, Museumsplatz 1, 1070 Vienna


Sebastian Kelemer hat sich eine Experimentalanordnung geschaffen, die seinen künstlerischen Alltag strukturieren soll. Dieses Projekt besitzt seine Aktualität darin, dass es die Frage nach der Bewältigung des Alltags aufwirft, die sich in pandemischen Zeiten in vielerlei Hinsicht neu stellt. Und es besitzt seine Fundamentalität darin, dass es den Modalitäten des künstlerischen Schöpfungsprozesses nachgeht, dem Widerspiel von Routine und Kairos, von Inspiration und Organisation, von Freiheit und Ordnung. Diese Fragen werden in der Theoriearbeit anhand empirischer Daten diskutiert und im Selbstversuch erprobt. In der praktischen Arbeit wird die Thematik übersetzt in die Arbeit an einer Papierrolle, die die reguläre, fast maschinelle Kontinuität der Produktion verbildlicht.




Sebastian Kelemer has created an experimental arrangement for himself that is intended to structure his artistic everyday life. This project is topical in that it raises the question of how to cope with everyday life, a question that is posed anew in many ways in pandemic times. And it is fundamental in that it explores the modalities of the process of artistic creation, the contradiction between routine and kairos, inspiration and organisation, freedom and order. These questions are discussed in the theoretical work on the basis of empirical data and tested in self-experimentation. In the practical work, the theme is translated into the work on a paper roll that illustrates the regular, almost machine-like continuity of production.

Sebastian Kelemer

« Donaukanaltriebe »

9,13m x 1,13m

Everything on Paper

2021




Artists Instagram
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    LEAP - Limited Edition Art Prints



Wir machen auch Siebdrucke für den kleinen Sammler! Das Ziel ist es streng limitierte, handgedruckte Kleinauflagen auf hochwertigen Papier direkt in Wien zu machen. Das Besondere ist, dass wir nicht drucken lassen, sondern den gesamten Entstehungsprozess begleiten und in zusammenarbeit mit Printaffaires ein eigenes Siebdruckstudio betreiben. Die Drucksujets der bereits über 100 verschiedenen Auflagen der letzten 10 Jahre stammen von jungen lokalen aber auch internationalen Künstlern, welche teilweise in Kooperationen entstanden. Wiederkehrende Partner sind etwa das Calle Libre Festival, Kunst ab Hinterhof, das jährliche Living Studio Projekt der Jan Arnold Gallery im Wiener MuseumsQuartier sowie bei den Künstlerbesuchen des damit verbundenen Q21 Artist-in-Residence Programms sowie der #Streetartpassage welche von Artis.Love kuratiert wird. LEAP hat einen eigenen Webshop und kann unter dem ersten Link unten besucht werden. Für den ersten Kauf geben wir mit dem Coupon-Code "FIRST10" 10% Nachlass und die Zustellung ist ab einer gewissen Summe weltweit kostenlos. Viel Spass beim Stöbern!




We also make screen prints for the small collector!The aim is to produce strictly limited, hand-printed small editions on high-quality paper directly in Vienna. The special about us is not just having the artworks printed but rather accompany the entire creation process and operate our own screen printing studio in cooperation with Printaffaires. The designs of the already more than 100 different editions of the last 10 years come from young local but also international artists, some of which were created in cooperation. Recurring partners include the Calle Libre Festival, Kunst ab Hinterhof, the annual Living Studio project of the Jan Arnold Gallery in Vienna's MuseumsQuartier as well as during the artist visits of the associated Q21 Artist-in-Residence Program and the #Streetartpassage curated by Artis.Love.  LEAP has its own webshop and can be visited at the first link below. For the first purchase we give a 10% discount with the coupon code "FIRST10" and delivery is free worldwide for orders over a certain amount.  Have fun browsing!




LEAP Webshop
LEAP on Instagram
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    Anni Katrin Elmer & Julia Wolf - Orgone 2021



Vernissage: 
AUG 9 2021, 7pm


Exhibition: 
AUG 10 - SEP 5 2021


Location: 
Jan Arnold Gallery, MQ, Q21 Showrooms, Museumsplatz 1, 1070 Vienna


Orgone 2021 is a performative video installation by the artist duo Anni Katrin Elmer & Julia Wolf that examines the encounter between pleasure and technology. Following Wilhelm Reich’s eccentric theory The Function of the Orgasm — a cry for radical sexuality — Orgone 2021 questions how to navigate female pleasure in today’s post-pandemic society. With the increasing profileration of Big Data and the loss of intimacy, the artist duo asks where and how sexual liberation operates today. 

“Can an orgasm save the world?”




Artists Website (Anni Katrin Elmer)
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    Coco Wasabi



Exhibition: 
JUL 5 - AUG 2 2021


Location: 
Jan Arnold Gallery, MQ, Q21 Showrooms, Museumsplatz 1, 1070 Vienna


Coco ist eine zeitgenössische Künstlerin aus Österreich, die an der Akademie der bildenden Künste Wien studiert hat. Ihren einzigartiger Collage-Stil generiert sie die aus einer Sammlung ausgewählter Fotografien & Zeichnungen.

Die Ideen für ihre Arbeiten schöpft sie aus verschiedenen Epochen der Kunstgeschichte, befreit die gefundenen Materialien von ursprünglichen Konventionen und kombiniert sie unvoreingenommen, um Konfrontationen und einen neuen Diskurs zu schaffen.




Coco is a contemporary artist from Austria who studied at the Academy of Fine Arts Vienna. Her unique collage style she generates the from a collection of selected photographs & drawings.

She draws the ideas for her works from different eras of art history, liberating the found materials from original conventions and combining them in an unbiased way to create confrontations and a new discourse.




Artists Website
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    Artis.Love Open Studio - XX Art Flanerie



Exhibition: 
JUL 2 - JUL 10 2021 | 5-22pm


Location: 
Artis.Love Studio / Jan Arnold Offspace, Schwendergasse 21-23, 1150 Wien


As part of the XX Art Flanerie festival Studio Artis.Love opens the doors. New work by the studio owner Sebastian Schager will be on display. The artist will be present and will do short presentations of his workflow and techniques. Dropping by in groups is anticipated.

XX ART FLÂNERIE is an international, decentralised and transdisciplinary Arts and Culture Festival in Vienna, which presents and promotes projects that focus on the contemporary resonance of historical and demographic contexts as well as the examination of current social developments. With art as a wide-ranging medium of communication and means of social co-design, the participating artists use the public spaces, numerous galleries, project spaces and cultural institutions during the 8-day festival in order to open up new fields of dialogue, to make diverse perspectives visible and to unfold and make tangible the potential of social cohesion. The aim of the festival is to connect cross-national subcultures and cultural practitioners by providing an institutional framework and to create a cultural, academic and institutional exchange within a sustainable collaborative network.




Festival Program
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    Alex Kiessling



Exhibition: 
MAY 20 - JUNE 19 2021


Location: 
Jan Arnold Gallery & #Streetartpassage, MQ, Q21 Showrooms, Museumsplatz 1, 1070 Vienna


We are happy to announce Viennese painter Alex Kiessling for the next exhibition at Jan Arnold Gallery.




Artists Instagram
Artists Website
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    Péter Tauber



Exhibition: 
APRIL 12 - MAY 10, 2021


Location: 
Jan Arnold Gallery, MQ, Q21 Showrooms, Museumsplatz 1, 1070 Vienna


In den Werken des 1983 in Budapest geborenen bildenden Künstlers Péter Tauber nimmt die Metamorphose eine entscheidende Rolle ein. In seinen skulpturalen Arbeiten setzt er Fundstücke zusammen und löst sie von ihrer ursprünglichen Nutzung, ein Akt des Zerfalls und des Aufbaus. Die Ästhetik des Verfalls ist auch in den Malereiarbeiten deutlich zu erkennen. Der Künstler verfremdet Comics und erweckt sie in abstrahierten Bildkompositionen zum Leben. Péter Tauber studierte 2010 bis 2017 an der Akademie der bildenden Künste in Wien unter Prof. Daniel Richter. Derzeit lebt und arbeitet er in Wien.

"By now I have a different perspective on comics. They present me with the ideal raw material for dealing with topics like fear, confusion, loss of identity and hero cults. In my work the world of the superheroes is upside down, balancing between chaos and order." - Peter Tauber 2021




In the works of visual artist Péter Tauber, born in Budapest in 1983, metamorphosis plays a crucial role. In his sculptural works the artist assembles found objects and detaches them from their original use as an act of decay and construction . The aesthetic of decay is also evident in his paintings. The artist alienates comics and brings them to life in abstracted pictorial compositions. Péter Tauber studied from 2010 to 2017 at the Academy of Fine Arts in Vienna under Prof. Daniel Richter. He currently lives and works in Vienna.

"By now I have a different perspective on comics. They present me with the ideal raw material for dealing with topics like fear, confusion, loss of identity and hero cults. In my work the world of the superheroes is upside down, balancing between chaos and order." - Peter Tauber 2021




Péter Tauber Instagram
Péter Tauber Website
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    RUIN - Aquarianer



Exhibition: 
MAR 4 - APR 8 2021


Location: 
Jan Arnold Gallery & #Streetartpassage, MQ, Q21 Showrooms, Museumsplatz 1, 1070 Vienna


Da wir auf Grund der Pandemie vorübergehend das Q21-Artist in Residence Programm auslassen, wird es Zeit sich in der heimischen Szene umzusehen. Die Jan Arnold Gallery und #Streetartpassage freuen sich neue Arbeiten des umtriebigen Urban-Art Künstler RUIN zeigen zu dürfen. Kurzerhand wird der Schauraum zu einem Aquarium, in dem für die Ausstellungsdauer ein Großformatiger Fisch anzutreffen sein wird, wie wir ihn von den Malereien des Künstlers auf den Wiener Straßen kennen. Außerdem wird am Liftturm der #Streetartpassage für die nächsten Monate ein neues Werk präsentiert.

Wegen der Covid-19-Bestimmungen ist es uns leider nicht möglich eine Ausstellungseröffnung durchzuführen, der Schauraum ist jedoch täglich von 10-10 Uhr frei zugänglich und die #Streetartpassage rund um die Uhr.




Due to the pandemic this year we skip the Q21 - Artist in Residence Program, that said it's time to have a look at the local scene instead. The Jan Arnold Gallery as well as the #Streetartpassage are glad to present new work by the diligently working Urban Art artist RUIN. Therefore the showroom transforms to an aquarium for a large scale fish painting, which we know from the multiple murals by the artist on Viennese streets. Also there will be a new piece by the artist installed at the elevator tower of #Streetartpassage visible for the upcoming months.

On account of Covid -19 regulations there won't be an exhibition opening this time but the showroom Jan Arnold is accessible to the public 10am - 10pm every day, the #Streetartpassage is open 24/7.




Follow Ruin on Instagram
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    Jan Arnold Team Show 2021



Exhibition: 
JAN 10 - MARCH 1, 2021 | daily from 10 am to 10 pm (continuous glazing of the gallery)


Location: 
Jan Arnold Gallery, MQ, Q21 Showrooms, Museumsplatz 1, 1070 Vienna


Die Jan Arnold Gallery startet das Jahr 2021 mit Werken der drei Organisatoren der Galerie: Markus Grabenwöger, Joseph Rudolf & Sebastian Schager

Ähnlich schwierig wie 2020 zu Ende ging hat das neue Jahr für Kunst- und Kulturschaffende begonnen und ein regulärer Ausstellungsbetrieb mit Eröffnungen ist wieder ein Stück weit in die Ferne gerückt. Dennoch ist Stillstand keine Option für die drei Betreiber der Jan Arnold Gallery. Da trifft es sich hervorragend, dass sie selbst als Künstler tätig sind und die gemeinsame Werkschau den Räumlichkeiten wieder den Charakter einer Produzentengalerie einhaucht, welcher seit Beginn ein wesentlicher Bestandteil des Konzepts ist und sich durch die unterschiedlichen Stile von Grabenwöger, Rudolf und Schager auch in der vielfältigen Programmation widerspiegelt.

Die durchgängige Verglasung der Galerie ermöglicht die Ausstellung täglich von 10 bis 22 Uhr zu besichtigen. Auf Anfrage begrüßen wir Sie auch gerne vor Ort. 

Wir freuen uns über Ihren Besuch! 

Jan Arnold Gallery - von Künstlern mit Künstler*innen für Euch




Jan Arnold Gallery kicks off 2021 with works by the showroom organizers:
Markus Grabenwöger, Joseph Rudolf & Sebastian Schager

The year 2021 started with similar difficulties for art and culture professionals as 2020 ended, and regular exhibitions with openings have once again receded into distance. Nevertheless, stagnation is not an option for the three operators of the Jan Arnold Gallery. It is therefore a perfect coincidence that they themselves are active artists and this joint exhibition will once again reveal the character of a producer's gallery, which has been an essential part of the concept since the beginning. The concept is reflecting the diverse programming through the different styles of Grabenwöger, Rudolf and Schager.

Continuous glazing of the gallery allows to visit the exhibition daily from 10 am - 10 pm. Upon request, we will also be happy to welcome you on site. 

We are looking forward to your visit! 

Jan Arnold Gallery - by artists with artists for you.




Sebastian Schager
Joseph Rudolf
Artis.Love Instagram
Joseph Rudolf Instagram
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    *CANCELLED (Covid-19 lockdown)* LIVING STUDIO 2020



Location: 
frei_raum Q21 exhibition space, MQ Wien


Das Atelier wechselt den Ort, in eine neue Umgebung. Im Rahmen der Neuauflage des Kunstprojekts Living Studio wird der frei_raum Q21 exhibition space im Wiener MuseumsQuartier zum dritten Mal in öffentlich zugängliche Arbeitsplätze für Künstler*innen transformiert.

Die Projekte der Kunstschaffenden werden vor Ort im Rahmen der Öffnungszeiten (8 Stunden täglich) erlebbar gemacht und damit Einblicke in kreative Schaffensprozesse ermöglicht. Nach zwei Wochen öffentlichen künstlerischen Arbeitens werden die entstandenen Werke in einer Ausstellung präsentiert.

Bei klassisch konzipierten Ausstellungen steht das Resultat in Form von fertigen Werken im Mittelpunkt wobei die Schaffensphase im Dunklen bleibt. Im Gegensatz dazu hat das Projekt Living Studio den Anspruch einen Einblick in die Tätigkeiten von Künstler*innen zu ermöglichen, den kreativen Prozess ins Licht zu rücken und das Verständnis für die Arbeitswelt Kunst abseits vom Museumsbetrieb zu stärken. Dadurch wird der Dialog angeregt und einem breiten Publikum ein niederschwelliger Zugang zum Kunstbetrieb gewährt.

Zudem bietet die Laborsituation im Living Studio den Künstler*innen die Möglichkeit neue Arbeitsweisen auszuprobieren, das Publikum einzubinden, mit anderen Kunstschaffenden zu kooperieren oder Strategien der Selbstvermarktung auszuloten. So lassen sich einerseits Potenziale entdecken, anderseits Schwierigkeiten identifizieren, aber vor allem wird dem Austausch und der Zusammenarbeit Raum gegeben.

Künstler*innen 2020:

BEATA HECHTOVA (CZ)

KAJA CLARA JOO (AT, KR)

DAVID LEITNER (AT)

ALEX KIESSLING (AT)

NESTOR KOVACHEV (BG)

PATRICK PÜRIBAUER  (AT)

ROLAND REITER (AT)

KATHRIN I. RHOMBERG (AT)

LUCA SABOT (IT)

JASMIN SCHAITL (AT)

MATEJ FRANK (CZ)

KÄTHE SCHÖNLE (DE)

COCO WASABI (AT)

Q21 Artist in Residence:

GAMZE (TR, DE)

JUMUMONSTER (PE, CL, DE)
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    David Mase: Innen-Innen=Außen



Vernissage: 
Sept 17, 2020 | 7pm


Exhibition: 
Sept 18 - DEC 18, 2020


Location: 
Jan Arnold Gallery | MQ, Q21 Showrooms | Museumsplatz 1, 1070 Vienna


Aufgrund der Verordnung der Bundesregierung bezüglich COVID-19 ist beim Betreten der Galerieräumlichkeiten eine Maske zu tragen und auf den Abstand zu anderen Besucher*innen zu achten. Ebenfalls ist der Aufenthalt in den Räumlichkeiten auf 50 Personen beschränkt. Desinfektionsmöglichkeiten werden bereitgestellt, bitte nehmen Sie aber Ihre eigene Maske mit. Vielen Dank!

Eine Assemblage zum Thema Innen und Außen und was dazwischenliegt.

---

David Mases Werk ist vielschichtig und bewegt sich frei zwischen abstrakter Malerei, Grafik, Skulptur und ortsbezogenen Installationen. Seine Aktuellen Arbeiten lassen sich als abstrakte Räume beschreiben in denen er verschiedene Genres der Malerei und Collage zusammenführt, digitale und graphische Elemente mit gestischer Malerei verbindet oder alltägliche Materialien zu dreidimensionalen Assemblagen zusammensetzt.




Inside-Inside=outside

An assemblage dealing with inside and outside and what lies in between.

---

David Mase´s work is multi-layered and moves freely between abstract painting, graphics, sculpture and site-specific installations. His current works can be described as abstract rooms in which I bring together different genres of painting and collage, combine digital and graphic elements with gestural painting or bring together everyday materials to three-dimensional assemblages.




Facebook Event
David Mase Website
David Mase Instagram
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    NO OPENING 03 - Ben Reyer & Rudolf Fitz



Exhibition: 
AUG 6 - SEPT 6 2020


Location: 
Jan Arnold Gallery | MQ, Q21 Showrooms | Museumsplatz 1, 1070 Vienna


Der derzeitige Ausnahmezustand rund um das Coronavirus veranlasst uns das besondere Ausstellungsformat NO OPENING ins Leben zu rufen. Die Ausstellungsreihe wird ohne Eröffnungen auskommen, gänzlich reduziert auf das Wesentliche nämlich die Kunst und deren Betrachtung. Statt thematischen Vorgaben wird die Isolation zum gemeinsamen Nenner.

Die dritte Ausstellung aus der Reihe zeigt Arbeiten von Ben Reyer und Rudolf Fitz.




The current state of emergency around the corona virus is the impulse for us to launch the special exhibition format NO OPENING. The exhibition series will take place without openings, completely reduced to the essentials, namely art and its observation. Instead of thematic guidelines, isolation becomes the common denominator.

The third exhibition of the series displays works by Ben Reyer and Rudolf Fitz.




Ben Reyer Instagram
Rudolf Fitz Instagram
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    Live Painting - Schwendergasse Public Gallery | XX Art Flanerie Festival



Exhibition: 
July 17 & 18, 2020 | 11am - 7pm


Location: 
Schwendergasse Public Gallery, Schwendergasse 2, 1150 Wien


Im Rahmen des XX Art Flanerie Festivals | www.xxflanerie.at

Live Painting mit den Künstler*innen BTOY und Miquel Wert des Street Art Kollektives B-Murals aus Barcelona & den in Wien lebenden Künstler*innen FRIEND, Linda Steiner, Ūla Šveikauskaitė und Tanja Taborin. 

Kuratiert von der Jan Arnold Gallery und von Improper Walls.

Kooperationspartner: Delegation der katalanischen Regierung in Mitteleuropa & Lluís Lipp (DREISECHSFUENF)

Schwendergasse Public Gallery ist ein von Joseph Rudolf (Jan Arnold Gallery) and Birgit Rampula (SYLGV - Support Your Local Girl Gang Vienna) initiiertes Street Art Projekt.

Die 60m lange Mauer in der Schwendergasse ist eine Galerie im öffentlichen Raum und ändert seine Erscheinung mit dem jeweiligen Programm. Kooperationen mit anderen Galerien, Offspaces und Institutionen sind Teil des Konzepts.




In the frame of the XX Art Flanerie Festival | www.xxflanerie.at

Live Painting with the artists BTOY and Miquel Wert of the street art collective B-Murals from Barcelona & the Vienna based artists FRIEND, Linda Steiner, Ūla Šveikauskaitė and Tanja Taborin. 

Curated by Jan Arnold Gallery and Improper Walls.

cooperation partner: Delegation of the Government of Catalonia to Central Europe & Lluís Lipp (DREISECHSFUENF)

Schwendergasse Public Gallery is a street art project initiated by Joseph Rudolf (Jan Arnold Gallery) and Birgit Rampula (SYLGV - Support Your Local Girl Gang Vienna).

The 60m long wall in Schwendergasse is a gallery in public space and changes its appearance with the respective program. Cooperations with other galleries, offspaces and institutions are part of the concept.




Schwendergasse Public Gallery 
XX Art Flanerie Festival full programme
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  Der Curated Space versteht sich als offenes Konzept, das mit Kooperationspartnern, Kuratoren und international tätigen Kunst- und Kulturschaffenden für abwechslungsreiche Ausstellungen sorgt. Als Gegenpol zur gängigen Institutionalisierung der Kunstwelt und als Missing Link zwischen zeitgenössischen Kunstströmungen strebt das Programm der Jan Arnold Gallery nach Synergien und zeitgemäßen Positionen.






      
  The “Curated Space“ sees itself as an open concept that works together with collaboration partners, curators and internationally active artists to realize a diverse range of exhibitions. Countering the common institutionalization of the art world, as well as posing as the missing link between current trends in art, the program of the Jan Arnold Gallery seeks synergies and contemporary positions.

Curators

Markus Grabenwöger

Joseph Rudolf

Sebastian Schager

Please visit our partner at LEAP - Limited Edition Art Prints to find our original prints.

Sebastian Schager is the curator of #Streetartpassage at MuseumsQuartier Vienna, please visit Artis.Love for more on the Q21 Artis-in-Residence program as well as available original work by the visiting artists.

Impressum

Copyright © 2019 Jan Arnold Gallery - All rights reserved.

Jan Arnold Gallery, MQ - Q21- Electric Avenue, Museumsplatz 1, Vienna 1070 Austria
send us a mail




      




    
    


    
    


    
    

        
        
            

            

            

        


        
        

            

                

                


                

                

                

                

                
                
                
                    
                      
                        

                      

                    

                

            


            
                

            


            
            

            
            

            
                

            


        


    




  


